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Interpelacja w sprawie 

epidemią koronawirusa 

dezynfekcji prowadzonej w Lublinie w związku z 

W związku z trwającą epidemią koronawirusa zwracam się z pytaniem o charakter i 

skalę podjętych przez Urząd Miasta Lublin działań w zakresie dezynfekcji lubelskich ulic 

wodą wysoko ozonowaną. Dostrzegając i pozytywnie oceniając analogiczne kroki podjęte 

przez Zarząd Transportu Miejskiego (wspólnie z MPK) w kontekście dezynfekcji taboru 

miejskiego i wiat przystankowych, chciałbym uzyskać infonnacje dotyczące zakresu tych 

działań na lubelskich ulicach. W mojej ocenie takie czynności powinny być prowadzone 

cyklicznie na głównych arteriach miejskich, a przede wszystkim w okolicach lubelskich 

szpitali, gdzie zagrożenie epidemiczne jest największe. 

Jednocześnie chciałbym zapytać o zakres działań dezynfekcyjnych prowadzonych w 

lokalach należących do zasobów ZNK oraz w miejskich DPS-ach. 

Proszę o priorytetowe udzielenie odpowiedzi na niniejsze pytania 

Z wyrazami szacunku 


